

Date: 27 October 2019  
Ref. GCS 1900499

التاريخ: ٢٧ أكتوبر ٢٠١٩  
المرجع: جي سي اس ١٩٠٠٤٩٩

**Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal**  
Executive Vice President  
Chief Operation Officer  
Head of Operation Division  
Dubai Financial Market  
P.O. Box: 9700  
Dubai - United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
نائب الرئيس التنفيذي  
رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
ص.ب: ٩٧٠٠  
دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة و بعد،

**Emirates NBD ("Bank") Rights Issue Allocation**

**تخصيص حقوق الاكتتاب المتعلقة بينك الإمارات دبي الوطني ("البنك")**

After greetings and appreciation. We write to you in respect of the capital increase of the Bank, by way of rights issue ("**Rights**") for an amount of AED 6,450,000,000. In this regard please note the following:

يهدىكم بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع) أطيب تحية وتقدير. بالإشارة إلى زيادة رأس مال البنك عن طريق إصدار حقوق الاكتتاب ("**الحقوق**") بمبلغ ٦,٤٥٠,٠٠٠,٠٠٠ درهم إماراتي، نود نحيط سيادتكم علماً بالآتي:

1. The Bank has calculated the number of Rights to the number of shares issued capital of the Bank, by dividing the current share capital of the Bank (i.e. 5,557,774,724 share) on the number of the new shares to be issued being 758,823,529 shares, according to the following formula:

١. قام البنك باحتساب عدد الحقوق إلى عدد أسهم رأس مال البنك المصدر، وذلك بتقسيم رأس المال الحالي للبنك (البالغ ٥,٥٥٧,٧٧٤,٧٢٤ سهم) على عدد الأسهم الجديدة التي سيتم إصدارها والتي تبلغ ٧٥٨,٨٢٣,٥٢٩ سهم، وفقاً للمعادلة التالية:

$$5,557,774,724 / 758,823,529 = 7.3242 \text{ shares.}$$

$$٧.٣٢٤٢ = ٧٥٨,٨٢٣,٥٢٩ / ٥,٥٥٧,٧٧٤,٧٢٤ \text{ أسهم.}$$

2. The shareholder will receive 1 Right for every 7.3242 shares owned by the shareholder and held on the Eligibility Date (being 31 October 2019), but as per the applicable laws in the UAE, there are no fractions of shares, and thus, in the invitation to shareholders to subscribe for the new shares, the number of shares required to receive one Right was rounded to 8 shares

٢. سوف يحصل المساهم على حق واحد لكل ٧.٣٢٤٢ أسهم مملوكة للمساهم ومحتفظ بها في تاريخ الأهلية (بتاريخ ٣١ أكتوبر ٢٠١٩)، ولكن وفقاً للقوانين واجبة التطبيق في دولة الإمارات، فإنه لا يوجد كسور للأسهم، وبالتالي، في دعوة المساهمين للاكتتاب في الأسهم الجديدة، تم تقريب عدد الأسهم التي يلزم أن يملكها المساهم للحصول على حق واحد إلى ٨ أسهم.

3. Based on the above, the Bank hereby confirms that the allocation of Rights to the shareholders on 31 October 2019 will be made on the basis of a distribution ratio of 1 Right to every 7.3242 shares, as the Bank is unable to allocate a fraction of a Right, the total number of Rights allocated to each shareholder will be rounded down to the lower whole number

٣. بناء على ما تقدم، يؤكد البنك على أن تخصيص الحقوق للمساهمين بتاريخ ٣١ أكتوبر ٢٠١٩ سيتم بناء على نسبة توزيع بواقع حق واحد لكل ٧.٣٢٤٢ أسهم، نظراً لأن البنك غير قادر على تخصيص الكسور في الحقوق، سيتم تقريب إجمالي عدد الحقوق المخصصة لكل مساهم إلى أقل رقم صحيح من الحقوق.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



حمد خلف الحوسني  
أمين سر الشركة للمجموعة  
بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.)  
Hamad Khalaf Al Hosani  
Group Company Secretary  
Emirates NBD Bank (P.J.S.C.)

Head Office:  
Baniyas Road, Deira  
PO Box 777, Dubai, UAE  
Tel +971 (0) 4 222 2555  
Fax +971 (0) 4 222 1110  
Web www.emiratesnbd.com

Registered Details:  
Emirates NBD Bank (PJSC)  
Paid Up Capital AED 5,557,774,724  
Commercial Registration No. 1013450

تفاصيل التسجيل:  
بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.)  
رأس المال المدفوع ٥,٥٥٧,٧٧٤,٧٢٤  
سجل تجاري ١٠١٣٤٥٠

المكتب الرئيسي:  
شارع بني ياس، ديرة  
ص ب ٧٧٧، دبي، الإمارات العربية المتحدة  
هاتف ٩٧١ (٠) ٤ ٢٢٢ ٢٥٥٥  
فاكس ٩٧١ (٠) ٤ ٢٢٢ ١١١٠  
www.emiratesnbd.com إنترنت